



喝生命活水 Drink Living Water 約翰福音 John 4:7-26

《黎明山華人浸信會使命宣言》

使萬民作主耶穌的門徒 用聖經的真理裝備他們 並且建立健康的教會 就是基督的身體。

The Mission of RHCBC is

To make disciples of all Nations, by equipping them with the Word of God and through building healthy churches, which is the Body of Christ.

2016.7.24 合堂主日崇拜 Joint Worship Celebration 136 Hillsview Drive, Richmond Hill, Ontario, Canada L4C 1T2 Phone (905) 508-0901 · Fax (905) 508-0252 · www.rhcbc.org

黎明山華人浸信會 合堂主日崇拜 2016年7月24日

Richmond Hill (Chinese) Baptist Church Joint Worship Celebration July 24, 2016

序樂		眾立	Prelude		All Stand
宣召	至召 約翰福音 4:23-24 「時候將到,如今就是了,那真正拜父的, 要用心靈和誠實拜祂,因為父要這樣的人拜祂。 神是個靈,所以拜祂的必須用心靈和誠實拜祂。」		Call to Worship John 4:23-24 "Yet a time is coming and has now come when the true Father in the Spirit and in truth, for they are the kind seeks. God is spirit, and His worshipers must worship		l of worshipers the Father
祈禱		主席	Prayer		Chairperson
頌讚		會眾	Hymns of Praise		Congregation
讀經	約翰福音 4:7-26	主席	Scripture Reading	John 4:7-26	Chairperson
講道		本//n 歡傳道	Sermon	"Drink Living Water	Pastor Donald Yan
回應詩	歌	會眾	Hymn of Response		Congregation
感恩及	奉獻祈禱	主席	Thanksgiving and Offe	ring Prayer	Chairperson
讚美詩		會眾	Doxology		Congregation
祝福	甄庭	歡傳道	Benediction		Pastor Donald Yan
阿們頌		會眾	Amen Chorus		Congregation
歡迎及	報告	主席	Welcome & Announce	ments	Chairperson

主席:蔡詠麟弟兄 講員:甄庭歡傳道

頌讚小組:嚴啟恩弟兄 傳譯:甄司徒蘇華姊妹

迎賓:謝霍燕平姊妹 麥廖素芬姊妹

招待: 佘黃淑英姊妹 佘忠信弟兄 黃馮慧芳姊妹 岑王少梅姊妹 岑兆光弟兄 黃仁康弟兄

> 譚官舜琴姊妹 譚廷鎮弟兄

參加崇拜聚會,請將手提電話及電子產品關掉,或調校至靜音模式, 專心仰望神並讓祂更新我們的生命。

Chairperson Alan Choy Speaker Pastor Donald Yan Music Team Mark Yim Mrs. Ivy Yan Interpreter Greeters Yin Ping Tse, Josephine Mak Ushers Henry Shea, Amy Shea, Susanna Wong Becky Shum, Michael Shum, Kenny Wong Gary Tam, Anna Tam

> Please turn off or mute cell phones and other electronic devices. Let us trust God to touch our lives afresh this morning!

報告事項:

- 1. * 本主日蒙北約華人浸信會甄庭歡傳道蒞臨證道,謹此致謝,並感謝甄司徒蘇華姊妹作傳譯。
- 2. 教牧同工消息: 袁廣明牧師於 7月 12日至 8月 14日休假、進修及探望官数十。
- 3. * 執事會消息:
 - 在7月17日特別會友大會中,執事會動議冼景業牧師擔任主任牧師一職之事,可惜未能順利通過。於209票中,124票投贊成,贊成票比率為59%,未能達到會章之聘請教牧同工需要達到三份二贊成票之要求。執事會謹謝各兄姊參與這印證歷程;因主任牧師一職仍然懸空,請繼續為教會祈禱,願神親自帶領前面的路程。
 - 冼景業牧師於明天(7月25日)起休假至下主日(7月31日)。請繼續為冼牧師及家人,並我們尋求神引導教會下步 禱告。
- 4. 本教會的網頁現已重新設計,請往 www.rhcbc.org 瀏覽。感謝現任 及過往的網路主管(webmasters)—直支持這事工。若有任何關於 網頁的建議,歡迎與陳汝承弟兄(Vincent Chan) 聯絡。
- 5. 基教部消息:主日學 2016 年暑期合班專題-啟示與更新(保羅書信和保羅神學剖析)。由李彪弟兄分享,於下主日(31日)至9月4日(共五講),早上9:30至10:40在101-102室進行。
- 6. 本會 Lights 及 Apostles 兩隊壘球隊於本週六(30日),參加在 Hobart Park 下午 2 時開始之比賽,並在下午 6 時對壘。邀請會眾 出席,一同為我們的球隊打氣!
- 7. 8月21日(主日)舉行第52屆浸禮合堂崇拜。鼓勵已決志接受耶 縣基督為救主者接受浸禮,有意參加者請向接待處或在家庭郵箱 旁取用浸禮申請表格,填好交回辦事處或教牧同工。
- 8. 為慶祝 25 週年,教會正在籌備製作一套幻燈片,歡迎你參與,請把 值 得 紀 念 的 照 片 電 郵 給 陳 汝 承 弟 兄 (Vince Chan) vince.ys.chan@gmail.com。
- 9. 感謝全體會眾,負責今天崇拜後整理禮堂座椅的事奉。
- 10. 今週代禱事項:
 - 在處理投票主任牧師的事,求神帶領教會繼續合一尋求。
 - 為冼牧師,師母,Yvette 及 Joshua 祈禱,求神安慰鼓勵,並 引導前面的路程。
 - 為參加教會退修會者禱告,求神使用退修會,使參與者得以 造就。
 - ▶ 為在教會事奉的弟兄妹妹祈禱。
 - ➤ 為 Chris Kam, Kenny Ho, Angela Hui, Cindy Li, Samantha Yuen, Terence Huang, Rafael Chan 的短宣禱告,求主保守他們身心靈都健壯,透過服事彰顯基督,傳揚神的愛。

為"暑期聖經日營"禱告,讓小朋友能在當中的學習、遊戲、歌唱等來認識神,早日接受主。為於第一期決志信主的小朋友,讚美神!

下週司職人員:

主席:黃偉明弟兄 領詩:嚴啟恩弟兄 端員:黃基諾弟兄 司琴:許可兒姊妹

傳譯:何佩嘉姊妹

迎賓:謝霍燕平姊妹 李劉麗芬姊妹

招待: 佘黃淑英姊妹 佘忠信弟兄 黃馮慧芳姊妹 蕭廖素芳姊妹 蕭東就弟兄 黃仁康弟兄

譚官舜琴姊妹 譚廷鎮弟兄

主日崇拜講題預告:

日期	講員	講題
7/31	黃基諾弟兄	與神相遇

ESC Family News & Highlights:

- 1. Welcome to our joint Worship today.
- 2. Please note that there are NO Sunday school and children programs.
- 3. A Special Welcome to Pastor Donald Yan and Mrs. Ivy Yan from North York Chinese Baptist Church. Thank you for preaching and interpreting the Word of God today.
- 4. Rev. Yuen is on study and vacation leave from July 12 to Aug 14. He will also visit some missionaries.
- 5. Deacons' Board News:
 - ➤ The Deacons' Board Motion for Pastor Bernard Sin to be invited as the next Senior Pastor of RHCBC was not passed in our Special Membership Meeting on Sunday, July 17. 124 out of 209 or 59% voted yes, putting us short of the 2/3 required in our church constitution. Please continue to be in prayer for God to guide our next steps as a church. Our Deacon board would like to thank all the church brothers and sisters who participated in the discernment process.
 - ➤ Rev. Bernard Sin will be off for the week July 25 31. Please continue to pray for him and his family as we seek God's direction for our next steps as a church.

PRAYER FOCUS THIS WEEK:

- Pray for the unity of the church as we deal with God's leading on our vote for lead pastor.
- Pray for Rev. Bernard and Eva and Yvette and Joshua as they seek comfort in the Lord.
- 3. Pray for those on the Church Retreat. Pray that those who will be attending the retreat will be spiritually nourished.
- 4. Pray for those who keep the light shining for Jesus back at church.
- 5. Pray for Chris Kam, Kenny Ho, Angela Hui, Cindy Li, Samantha Yuen, Terence Huang, Rafael Chan as they go for various short-term mission trips. May God protect them physically and spiritually as they serve God! Pray that people will see God's love through them.
- 6. Pray for Kids Clubhouse 2016. May the children know God through the camp activities and may God prompt them to accept Jesus Christ as their personal savior! We praise God for those at the first camp received Christ.

各堂聚會資料 Our Multiple Services:

今日講員 Today Speaker	中文堂 CSC	英文堂 ESC	兒童部 Children
	合堂主日崇拜:甄庭歡傳道 Joint Worship: Pastor Donald Yan		

上週人數 Last Sunday Attendance	中文堂 CSC	英文堂 ESC	兒童部 Children	
崇拜 Worship	215	112	大組活動 Activities	
主日學 Sunday School	81	46	19 + 7 導師 helpers	
英語尋道班 ESC Seekers			崇拜及小組時間 Worship & Small Groups	
國語尋道班 MEBS	14	_	22 + 12 導師 helpers	

週三"家庭祈禱會": 14 Joint Family Prayer Meeting:

上週奉獻總數 Last Week Offering: \$14.516.20 累計奉獻總數 Accumulated offerings: \$367,261.77

國語尋道班 Mandarin Evangelical Bible Study